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Protokół Nr 67/2022 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia i Sportu 

z dnia 11 października 2022 r. 

odbytego w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Ebekozien Aneta – przewodnicząca komisji 

2. Frontczak Renata – członek komisji 

Nieobecni usprawiedliwieni: 

1. Wojciechowska Agnieszka – zastępca przewodniczącej komisji 

Spoza komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Wicher Danuta – Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Dąbrowie Biskupiej 

4. Modrzejewski Ryszard – Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji 

w Dąbrowie Biskupiej 

5. Pomianowski Grzegorz – Dyrektor Samorządowej Administracji Placówek 

Oświatowych w Dąbrowie Biskupiej 

6. Kruszyńska Maria – nauczyciel wychowania fizycznego - Szkoła Podstawowa 

w Parchaniu  

7. Wieruszewski Dariusz - nauczyciel wychowania fizycznego - Szkoła Podstawowa 

w Ośniszczewku 

8. Skonieczka Marcin - nauczyciel wychowania fizycznego – Zespół Szkolno-Przedszkolny 

w Dąbrowie Biskupiej 

9. Moderski Adam - nauczyciel wychowania fizycznego - Szkoła Podstawowa w Pieraniu 

10. Wochna Monika – starszy inspektor ds. obsługi rady gminy 

Porządek posiedzenia: 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia. 

2. Informacja z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Dąbrowie Biskupiej podczas 

wakacji. 

3. Informacja z działalności Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Dąbrowie Biskupiej 

podczas wakacji. 

4. Wyniki egzaminu ośmioklasisty, informacje od dyrektorów szkół. (ilość uczniów, 

indywidualne wyniki z poszczególnych przedmiotów). Przygotowanie placówek 
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szkolnych do nowego 2022/2023 roku. Zapoznanie się z zakresem przeprowadzonych 

prac remontowych. Ilość oddziałów, ilość dzieci, kadra nauczycielska i pracownicy 

niemerytoryczni. 

5. Spotkanie z nauczycielami wychowania fizycznego - wypracowanie harmonogramu 

zawodów międzyszkolnych w Gminie Dąbrowa Biskupia. 

6. Zakończenie. 

Ad 1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodnicząca Komisji Pani Aneta Ebekozien o godz. 12.00 

otworzyła posiedzenie witając Przewodniczącą Rady Gminy Panią Wiesławę Posadzy, Wójta 

Gminy Pana Marcina Filipiaka, członków komisji, zaproszonych gości oraz pracowników 

Urzędu Gminy. 

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Ad 2. Informacja z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Dąbrowie Biskupiej podczas 

wakacji. 

Pani Danuta Wicher – przedstawiła powyższy temat. Dodała, że w tym roku dzieci wnosiły 

opłatę w wysokości 10 zł na tydzień, ponieważ nie było możliwości wszystkiego opłacić 

z budżetu biblioteki.  

Materiał w załączeniu do protokołu. Poza tym na bieżąco udostępniano wszelkie poczynania 

podczas wakacji na portalu społecznościowym facebook. 

Dyskusja: 

Radna Aneta Ebekozien – zapytała się, czy nie było problemu, że dzieci musiały płacić? 

Pani Danuta Wicher – odpowiedziała, że nie.   

Radna Wiesława Posadzy – dodała, że zajęcia były tak różnorodne, że rodzice nawet i 20 zł by 

pewnie zapłacili.  

Radna Renata Frontczak – zapytała się, czy na zajęcia przychodziły tylko dzieci z Dąbrowy 

Biskupiej? 

Pani Danuta Wicher – odpowiedziała, że z samej Dąbrowy Biskupiej było bardzo mało dzieci. 

Udział w zajęciach brały dzieci m.in. z: Pierania, Sobiesierni, Przybysławia, Wonorza itp., 

a także dzieci, które przyjechały na wakacje do dziadków.  

Radna Wiesława Posadzy – dodała, że jest pod wielkim wrażeniem zajęć w bibliotece, 

a dzieci które w nich uczestniczyły były bardzo zadowolone.  

Radna Aneta Ebekozien – pochwaliła fakt, iż wszystko na bieżąco jest pokazywane na 

facebooku co się dzieje w bibliotece. Zadała pytanie , czy Pani Dyrektor jest zadowolona 

z zajęć i czy nie myśli o realizacji podobnych zajęć podczas ferii zimowych? 
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Pani Danuta Wicher – podziękowała za pozytywne słowa. Odpowiedziała, że jest bardzo 

zadowolona z zajęć, a co do ferii to w bibliotece jest zbyt zimno na organizację zajęć dla dzieci 

oraz nie ma ciepłej wody.  

Radna Aneta Ebekozien – dodała, że może warto pomyśleć, żeby wówczas podczas ferii 

zajęcia prowadzić w GOKSiR we współpracy z jego pracownikami.  

Nie było więcej pytań do przedstawionego materiału.  

Ad 3. Informacja z działalności Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Dąbrowie Biskupiej 

podczas wakacji. 

Pan Ryszard Modrzejewski – przedstawił informację na powyższy temat. Dodał, że 

w obecnym roku z uwagi na zbyt małą ilość dzieci nie były organizowane zajęcia 

w poszczególnych świetlicach wiejskich, tylko w GOKSiR. Zajęcia odbywały się tylko w lipcu, 

ponieważ miesiąc sierpień był miesiącem urlopów oraz przygotowań do Gminnego Święta 

Plonów.  

Materiał w załączeniu do protokołu.  

Radna Aneta Ebekozien – zapytała się, czy czasem nie jest zbyt dużo tych zajęć w Dąbrowie 

Biskupiej? 

Pan Ryszard Modrzejewski – odpowiedział, że faktycznie w samej Dąbrowie Biskupiej jest 

bardzo mało dzieci. Jednak na zajęcia Fantazji Animacje jest mnóstwo chętnych.  

Radna Aneta Ebekozien – zadała pytanie, czy Gmina będzie brała udział w WOŚP? 

Pan Ryszard Modrzejewski – odpowiedział, że raczej tak. Rejestracja sztabów dopiero się 

odbędzie. 

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu odnośnie powyższego tematu.  

W dalszej części odbyła się dyskusja na temat propozycji Dyrektora GOKSiR dotyczącej 

organizacji kolędowania przy szopce, jakie miałoby się odbyć 17 grudnia przy amfiteatrze.  

Ad. 4. Wyniki egzaminu ośmioklasisty, informacje od dyrektorów szkół (ilość uczniów, 

indywidualne wyniki z poszczególnych przedmiotów). Przygotowanie placówek szkolnych 

do nowego 2022/2023 roku. Zapoznanie się z zakresem przeprowadzonych prac 

remontowych. Ilość oddziałów, ilość dzieci, kadra nauczycielska i pracownicy 

niemerytoryczni. 

Radna Aneta Ebekozien – odczytała materiały przygotowane przez Dyrektorów 

poszczególnych szkół.  

Dyskusja: 

Radna Aneta Ebekozien – powiedziała, że ma pewne zastrzeżenia do materiałów z Parchania. 

Przykładowo wyniki egzaminów z języka polskiego wpisano, że jest to stanin 4, a tak 

naprawdę wychodzi, że jest to stanin 5. Nie napisano jakie miejsca zajęli uczniowie 

w konkursach, czy ograniczono listę zajęć dodatkowych, w których mogą brać udział 

uczniowie.  
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Radna Wiesława Posadzy – zaproponowała, żeby nie pisać pism, tylko poprosić Dyrektora 

osobiście o uzupełnienie materiałów.  

Komisja nie miała pytań do przesłanego materiału.  

Ad. 5. Spotkanie z nauczycielami wychowania fizycznego - wypracowanie harmonogramu 

zawodów międzyszkolnych w Gminie Dąbrowa Biskupia. 

Pan Marcin Skonieczka – stwierdził, że tak naprawdę na zawody powiatowe może jechać 

każdy chętny. Dlatego zaproponował organizację wewnętrznego np. festynu z zawodami, bez 

wyłaniania najlepszych. Wszyscy powinni dostać np. równe medale za uczestnictwo. Nie 

powinno być rywalizacji między szkołami. Można nawet pomieszać drużyny z różnych szkół 

i zrobić zawody na wesoło dla klas 1-4 i przedszkolaków oraz osobno dla starszych.  

Radna Aneta Ebekozien – poprosiła o propozycje, co mogłoby się odbyć w danej szkole.  

Pani Maria Kruszyńska – odpowiedziała, że w Parchaniu na przełomie kwiecień-maj odbędą 

się biegi przełajowe.  

Pan Dariusz Wieruszewski – powiedział, że w Szkole w Ośniszczewku w miesiącu 

październiku odbędą się zawody tenisa stołowego.  

Pan Marcin Skonieczka – zaproponował, że może zorganizować w Dąbrowie Biskupiej 

olimpiadę na wesoło dla klas 1-4. 

Pan Adam Moderski – stwierdził, że w Pieraniu może odbyć się turniej piłki ręcznej. 

Pan Dariusz Wieruszewski – zaprosił również do Ośniszczewka na palanta techniką dowolną 

np. dziewczyny.  

Pani Maria Kruszyńska – stwierdziła, że Parchanie na piłkę ręczną nie przyjedzie, ponieważ 

nie mają takiego boiska do trenowania.  

Wójt Gminy – zaproponował czwórbój lekkoatletyczny. 

Pan Dariusz Wieruszewski – dodał, że warto zorganizować czwórbój i trójbój lekkoatletyczny 

łącząc wszystkie szkoły, po czym można wybrać najlepszych i wystartować w zawodach 

powiatowych jako gmina, a nie szkoła. Chodzi o to, że trudno jest zebrać taki dobry zespół 

z jednej szkoły.  

Pan Marcin Skonieczka – zaproponował, żeby na memoriał zaprosić również tych 

najmłodszych i przygotować dla nich konkurencje.  

Podsumowując ustalono: 

1) Parchanie – lekkoatletyka kwiecień/maj; 

2) Dąbrowa Biskupia – olimpiada na wesoło bez typowania najlepszych, dla klas 1-4 – 

listopad (można też pomyśleć o starszych rocznikach); 

3) Ośniszczewko – turniej tenisa stołowego – październik oraz palant (wiosna); 

4) Pieranie – czwórbój i trójbój lekkoatletyczny – kwiecień/maj. 
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Na koniec poproszono nauczycieli o uzyskanie zgód od poszczególnych Dyrektorów Szkół 

i uzgodnienie szczegółów.  

Ad 6. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodnicząca Komisji, radna Pani Aneta 

Ebekozien podziękowała wszystkim za przybycie i zamknęła posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 11 października 2022 r., godz. 16.00. 

Protokołowała:   Prowadzący posiedzenie 

Monika Wochna   Aneta Ebekozien 


